
  

 

                                      

                                      PROCES-VERBAL, 

 
 Încheiat azi 10.02.2015  orele 1200 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
februarie 2015 ,conform convocatorului înregistrat la nr.402/06.02.2015 . 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local  şi dl.Popescu Ionel Gabriel. 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 

Domnul preşedinte de şedinţă  prezintă ordinea de zi modificată pe care o 
supune spre aprobare. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea organigramei,ştatului de funcţii şi a 
numărului de personal.                  

                   Iniţiator:primar 
                               Raportează:Andronie Gabriela 
2.Proiect de hotărâre cu privire la  adoptarea bugetului local pentru anul 2015. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea închierierii magaziei de lemn din satul 
Cepeşti.                  

                   Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niţi Elena-Mădălina 
4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea închirierii Brutăriei din satul Cungrea.                 

                   Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niţi Elena-Mădălina 
5.Raportul de activitate al consilierului juridic Niţi Elena-mădălina pe anul 2014. 
 6.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 După aprobarea ordinii de zi cu 11 voturi pentru ,se prezintă referatele 
întocmite. 
 D-na secretar prezintă obiecţiunile la proiectul de hotărâre privind adoptarea 
bugetului local pentru anul 2015. 
 D-na contabil:D-na secretar aţi făcut un calcul pentru fiecare salariat şi pentru 
posturile care se vor bugetate la cât se ridică? 
 D-na secretar:Eu nu am luat pe fiecare salariat,dar am făcut un calcul 
comparativ cu cel de anul trecut.În condiţiile în care anul trecut am avut 350 mii lei 
şi anul acesta 376 mii lei,nu cred că suma de  26 mii lei acoperă trei posturi.S-au 
majorat îndemnizaţiile demnitarilor , au mai promovat funcţionari şi cred că nu sunt 
fonduri suficiente pentru trei posturi. 
 D-na contabil:Pentru luna decembrie am avut 28 mii lei x 12 luni fac 336 mii 
lei pe an.Am ţinut cont şi de majorările de la 1 ianuarie şi 1 iulie şi 40 mii lei ajung 
pentru cele trei posturi.Suntem deja în luna februarie şi teoretic nu putem fac 
angajări până în trim.II,deci ne ajung sigur. 
 Referitor la DC 25, este adevărat că s-a mai făcut un SF,dar era împreună cu 
DC 35 şi nu se poate trimite la minister aşa. 
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 Dl.primar:A fost pe altă măsură. 
 D-na secretar:Acel SF a fost achitat? 

D-na contabil:Da. 
Dl.primar:Îl refacem pentru asfaltare. 
Referitor la sumele care trebuie restituite către AFM,acel contract nu mai 

putea continua.La vizita în teren ni s-a spus că dacă mai continuăm o să trebuiască să 
restituim toată suma.Trebuie să restituim suma din adresă,deoarece riscăm ca ANAF 
să ne blocheze conturile .Ţinând cont de faptul că am semnat contractul pentru 
canalizare,una din piesele la dosar pentru prima tragere este certificatul fiscal din 
care să reiasă că nu avem datorii. 

Vom sesiza organele abilitate să vedem cine se face vinovat.S-au calculat 
dobânzi,care sunt imputabili. 

D-na secretar:Având în vedere raportul de activitate al consilierului juridic, nu 
degeaba am formulat obiecţiuni la proiectul de hotărâre.Vă aduceţi aminte că, în 
mandatul trecut ,eu am fost cea care a sesizat faptul că cei 22 de muncitori au fost 
angajaţi ilegal.Acum sunt pârât într-un dosar pentru recuperare prejudiciu. 

Dl.Niţi:Şi acum o faceţi din răzbunare? 
D-na secretar:Nu ,pentru aflarea adevărului. 
Dl.Popa:Mă întreb unde a fost atunci consiliul local şi unde este consiliul local 

de astăzi?,pentru că s-a săvârşit o fărădelege premeditată şi abuziv.Şi câte mai sunt… 
Dl.Niţi:Poate au venit dictate de sus. 
Dl.Popa:Eu le tot spuneam că sunt puşcăriabili,dar erau majoritari.Iată de ce 

azi trebuie să ne gândim şi la pielea noastră. 
Dl.Niţi:Titlul de cetăţean de onoare nu l-aţi refuzat. 
D-na Dicu:Ce ar mai putea face consiliul local de azi? 
Dl.Popa:Ne-am complăcut aşa.Orice hotărâre de consiliu ştiţi că nu e atacabilă 

decât juridic.E obligaţia conducerii primăriei pentru darea în judecată a tuturor 
vinilor.Târziu nu e niciodată pentru că s-a modificat noul Cod Penal cu privire la 
termenul de precripţie.Orice da negândit poate să-ţi aducă necazuri până ajungi în 
tron. 

Dl.Niţi:Cei vinovaţi vor plăti.Cine e vinovat?noi consilierii locali sau cine? 
Dl.Tudosiea:Eu pe tine te-aş pune ,că ai fost în comisie la parcuri. 
Dl.Stancana:Problema mea e să constat că neseriozitatea şi superficialitatea 

persistă.Îmi apăr şi eu pielea.Noi nu tăiem şi spânzurăm şi ne ferim să nu plătim. 
Dacă o tratăm aşa şi nu luăm hotărâri legale…Hai să ne ajutăm între noi.A simţit 
cineva că în cei trei ani ne-a forţat cineva să votăm împotriva voinţei noastre?Nu. 

Dl.Tudosiea:În mandatul trecut am fost cam obligaţi. 
Dl.Stancana:V-a obligat primarul? 
Dl.Tudosiea:Se pare că da. 
Dl.Stancana:Suma e mare şi greul bugetului local în cei trei ani e blocat.După 

ce am dat 30 de miliarde vechi pentru lucrări efectuate sau nu şi plătite,să mai vină 
încă două miliarde …şi pentru ce?Sunt 7 ani pierduţi după mine. 

Dl.Popa:Greşi 8 ani.D-ta ai lăsat bani în buget. 
Dl.Stancana :Interese mici lasă loc la interese mari şi la jaful care s-a întâmplat 

în comună:7 miliarde pe parcuri,7 miliarde pe terenul de sport… 
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D-na Dicu:Să spuneţi asta la toată comuna.Toată lumea e foarte nemulţumită. 

Nimeni nu crede că avem datorii.Ei zic că nu am făcut nimic şi că o să vină Nelu 
înapoi. 

Dl.Stancana:Poate să vină şi Nelu şi Ionescu Delavrancea. 
D-na Dicu:Să le spunem ce s-a făcut în mandatul trecut! 
D-na Marica:Să luăm hotărâri pertinente şi nu la maniera madatului trecut. 

Edilul nu dictează ,face ce zice consiliul local.O parte dintre noi nu am fost în 
mandatul trecut.Ceilalţi care sunteţi în mocirlă, nu împroşcaţi cu noroi în noi. 
Uitaţi-vă la bârna din ochiul dvs. 
 Dl.Popa:Hotărârile au fost aprobate de către majoritate,iar dacă te opuneai erai 
persiflat. 
 Dl.Niţi:Dacă ne uităm la hotărârea cu parcurile,cred ca toţi au fost de acord. 
 Dl.Stancana:Plătiţi fraţilor! 
 Dl.Popa:Ce informaţii am primit înainte de a vota?,că banii vin din fonduri 
europene,că din mila lui Darius Vâlcov vine ceasul gratuit,care a costat ulterior 
65000 lei...Cum să te opui când totul venea  gratuit? 
 D-na Dicu:Rezultatele PDL-ului se văd unul cate unul! 
 D-na Berbecaru:Ce să mai recuperăm din parcuri?S-au distrus şi lampadarele. 
Asta e!Trebuie să o acceptăm. 
 D-na Marica:Sunt de acord cu proiectele de hotărâri.Cu parcurile văd atâtea 
discuţii.Cred că ideea cu părculeţele nu  am perceput-o la aceiaşi parametri toţi 
aleşii.Trebuie să fim toţi documentaţi de la început şi până la momentul actual.Cred 
că există cineva din primărie,care să ne spună totul pas cu pas,să vedem de ce trebuie 
să dăm banii înapoi din bugetul local.Să ni se explice clar  de la început până acum.  
 Dl.Tudosiea:Pentru că banii au fost daţi de AFM şi acum trebuie să-i dăm 
înapoi. 
 Dl.Niţi:Nu s-a respectat contractul. 
 D-na Marica:De ce? 
 Dl.primar:Aceste parcuri au fost amplasate în 6 zone şi 8 locaţii.Sunt făcute pe 
unde nu s-au putut păzi.O vină o are şi constructorul,pe care o să-l acţionăm în 
instanţă. 
 Dl.Niţi:Noi am stabilit locaţiile. 
 Dl.primar:S-a luat în calcul totalul suprafeţelor şi nu s-a ţinut cont de 
construcţiile existente,care sunt în paragină şi pentru care există proiecte de 
demolare.Instalaţiile de irigat nu au fost puse în funcţiune şi plantele vegetale s-au 
uscat.S-au facut angajamente pentru două trageri.Au venit la vizita în teren şi a ieşit 
o diferenţă de calcul.Curtea de Conturi a verificat numai locaţia de aici,rămânând în 
sarcina primăriei să se constituie o comisie pentru verificarea celorlalte locaţii,să se 
măsoare şi să se stabileasca întinderea prejudiciului.Când timpul ne va permite o să 
constituim o comisie.Le-am spus că o parte din bunuri au fost furate.Trebuia încheiat 
un act adiţional,dar era păgubos şi, dacă-l încheiam, mai dădeam încă o tranşă 
înapoi. Când am preluat madatul ,am renunţat la locaţia de la Şcoala Gimnazială,care 
costa aproximativ trei miliarde vechi,pentru că nu se demolase încă şcoala veche. 
Acum trebuie să restituim prima tranţă ,plus dobânzile.Noi trebuie să achităm 
banii,pentru că altfel ni se vor bloca conturile.Cine se  face răspunzator ?, o să vină  
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organele competente .Voi face sesizare.Eu am să constitui o comisie,dar nu e 
competentă  să facă aşa ceva.O sa vină şi constructorul şi dirigintele de şantier. 
 Dl.Tudosiea:Dirigintele de şantier ce a analizat? 
 Dl.primar:Că au fost lipsă hidranţi,racorduri,sursa de apa.Suntem în pericol să 
pierdem canalizarea. 
 Dl.Tudosiea:Dirigintele de şantier semnează şi consiliul local plăteşte. 
 Dl.Săndulescu:Investiţia a fost verificată de Curtea de Conturi peste tot? 
 Dl.primar:Nu,numai aici.Pentru restul ne-a pus pe noi.La Spătaru nu mai este 
nimic. 
 Dl.Săndulescu:Recomand de îndată să se facă adresă pentru verificare de la A 
la Z a locaţiilor în care s-au efectuat lucrări,cu executantul,cu diriginte de şantier şi 
să raportaţi în cel mai scurt timp consiliului local.Pasăm greşeala în alta parte şi ce se 
face bine ne atribuim nouă.Bugetul local a fost analizat în şedinţa de comisie.Au fost 
nişte discuţii la anumite capitole.Pornind de la sursa de finanţare impozite şi taxe din 
clădiri,terenuri,sume defalcate din TVA pentru echilibrarea bugetului,chirii, la 
cheltuieli,unde am hotărât ca să fie diminuate cheltuielile de perfecţionare,dar s-au 
ivit nişte discuţii şi am considerat că este legal să plece.M-aş bucura ca aceştia să se 
perfecţioneze, să avem un personal calificat şi să nu mai asistam la pasarea 
atribuţiilor de la contabil la secretar,primar la viceprimar şi ceilalţi salariaţi.Sunt 
sectoare în cadrul primăriei unde personalul este deficitar. 

Este adevarat că unii am făcut parte din mandatul trecut.Eu nu vreau să atac 
colegii,dar au fost invitaţi de fostul primar.Eu nu am fost nici în străinătate în 
schimburi de experienţă,nici în ţară.Cât timp am bani,nu apelez la fondurile 
primăriei. Nu ne mai bagaţi la grămadă. 
 Am spus să fie bani mai mulţi la capitolul cheltuieli neprevăzute ca să se poată 
direcţiona în funcţie de necesităţi. 
 Legat de obiecţiunile d-nei secretar,este adevărat că in comisii referatul a fost 
cam subţire,dar acum s-a mai documentat.Aş merge pe cele trei posturi.Nu cred că  
d-na contabil nu a facut un calcul corect.Vă asumaţi riscul.Această obiecţiune o 
consider rezolvată. 
 Cu parcurile sunt de acord să se verifice de îndată şi să fim informaţi .Dacă 
aceasta sumă e condiţionată, zic să se facă eşalonat şi ,dacă există o culpă ,cine se 
face vinovat să răspundă. 
 Referitor la sumele acordate societăţii,d-na secretar are dreptate.Există un 
contract aprobat,dar e cadru.În prima şedinţă de consiliu să prezinte detaliat structura 
veniturilor, în funcţie de contractele încheiate cu persoanele fizice şi agenţii 
economici.Dacă nu sunt sume suficiente, sunt primul care o să cer desfiinţarea  
acestei societăţi. 
 Cu SF-urile care s-au făcut, vă spun ca în cel mai scurt timp să faceţi o situaţie 
cu cele care nu au prins viaţă .Vreau un raport din partea d-nei contabil şi d-nei 
secretar şi dacă au fost aprobate de consiliul local. 
 D-na secretar:D-na Niţi se ocupă de achiziţii. 
 Dl.Săndulescu:Atunci d-na jurist să facă. 
 Cu privire la organigramă,potrivit legii avem dreptul la 20 de posturi.Câte sunt 
ocupate acum? 
 D-na secretar:12. 
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 Dl.Săndulescu:Nu zic 20,dar nici 12.Suntem deficitari la impozite şi taxe.Se 
vede că nu putem colecta impozitele.Un singur salariat nu poate face faţă la tot şi nu 
poate asigura toate procedurile.Sunt multe persoane care sunt potente financiar,dar 
care nu vor să plătească.Sunt de acord  cu cele trei posturi şi cu transformarea 
postului de tehnician cadastru în inginer cadastru. 
 Legat de activitatea consilierului juridic ,în fiecare unitate administrativ 
teritorială există acest post.Asigurarea acestui post este bună şi benefică.Ne-a expus  
procesele  aflate pe rol, sumele pierdute şi cele recuperate. 
 Cu închirierea magaziei de la Cepeşti şi a brutăriei,aceste societăţi solicită 
reinnoirea contractelor,dar s-au schimbat procedurile.Când o să se înceapă 
procedurile să puneţi în discuţie şi posibilitatea cumpărării acestora.A fost bine că  
s-au întreţinut şi chiar modernizat.Magazia de lemn are cel puţin 10 ani de când e 
închiriată şi din chiria încasată cred ca s-a depăşit valoarea ei.În contabilitate sunt 
înregistrate cu valoare 0.Prin raportul de evaluare se stabileşte o valoare de piaţă şi 
corect ar fi să fie vândute şi să nu mai stăm să urmărim lună de lună încasarea 
banilor. 
 Dl.Popa:La finele anului am avut în buget 0. 
 D-na contabil:19 mii lei. 
 Dl.Popa:Ce am auzit despre acest buget,cred că nici anul acesta nu facem 
nimic.Să nu mai pasăm că nu ştim cum s-au derulat lucrurile.Noi eram consilieri 
locali când toate ziarele scriau despre edilul nostru ca despre Dumnezeu că coborât 
la Cungrea.La parcuri ni s-a spus că sunt bani europeni şi că vom plăti cofinanţare de 
5-15% dacă va fi nevoie.Eu, şi probabil şi alţii, ne-am opus.Toţi au zis că sunt Gică 
contra.S-au stabilit locaţiile.Am cam mârâit.La ce trebuie parc la o cocioabă. 
Adevărul pur l-am aflat după.Au fost şi alte localităţi ,dar când s-a pus problema 
cofinanţării primarul nostru a plusat şi a spus 49%.Trebuia să facem o situaţie cu 
cheltuielile efectuate,să stabilim cele care nu au respectat oportunitatea,cele care au 
fost plătite cu valoare mai mare sau nu corespund din punct de vedere al achiziţiilor. 
Nu s-a făcut nimic .Trebuia suspus unui audit.Propun pentru că suntem în această 
situaţie să se verifice toate achiziţiile pe ultimii 6,7 sau 8 ani.Să se solicite organelor 
competente inspecţia judiciară şi DNA să vină să le ridice şi să stabilească legalitatea 
lor şi vinovaţii.Nu există ceva care să  fie în regulă, de la acoperişul dispensarului,la 
fântâni,parcuri. 
 De o jumătate de an cer lista cu debitorii.E un singur om acolo. 
 Eu sunt în amurgul vieţii.O să scăpaţi de mine pe cale naturală,dar n-aş vrea să 
plec fără să fac nimic.Să se difuzeze pe sate ,să se spună adevărul că nu putem 
demara alte lucrări pentru datoriile vechi.Să se ia măsuri ca până la Paşti să se 
recupereze banii.Sunt cetăţeni cu venituri mai mari decât un contribuabil de rând.Cu 
banii adunaţi şi cu cei imputaţi să facem ceva,altfel vorbim şi vorbim degeaba.Sunt 
ca o lumânare la căptâiul unui mort,care poate să lumineze,dar nu mai poate învia 
mortul.Înainte cu un buget mic am introdus gazele,am asfaltat până la magazin la 
Oteştii de Jos,am betonat până la Şcoala Oteştii de Sus,am facut două poduri.Acum 
nici în o sută de ani nu mai facem. 
 Dl.Stancana:În ritmul ăsta se surpă şi ce s-a făcut. 
 D-na Dicu:Să mergem să vorbim cu oamenii .Sunt răutăţi care aţâţă lumea. 
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 Dl.Stancana:D-le Popa,aveţi o gândire sănătoasă şi un optimism de 30 de 
ani.Mai temperaţi-vă.După tot ce spuneţi aici se presupune că sunteţi la început de 
mandat şi ce spuneţi acum, trebuia făcut atunci,nu acum.Ca şi consilier local îmi 
apăr pielea. Trebuie să plătim şi asta.Nu am entuziasm pentru canalizare.O s-o 
facem, dar vă spun că în Cungrea nu o să meargă niciodată.În alte localităţi există un 
sistem centralizat de strângere a gunoiului.Vine o maşină şi le ia gunoiul.La Cungrea 
e o societate şi nu reuşim să strângem venituri nici pentru motorină.Ar fi bine ca să 
fie o obligaţie la toţi cetăţenii, astfel încât să nu mai fie aruncat pe gârlă şi societatea 
să funcţioneze.Ar fi ideal pentru toţi.Hai să facem măcar pe valea asta. 
Dumneavoastră dintre consilierii locali,câţi plătiţi gunoiul?Niciunul. 
 D-na Dicu:Întrebaţi mai întâi dacă avem contract. 
 Dl.Stancana:Legat de datorii, e păcat ca cei cu putere financiară  să nu 
plătească.Înainte la început de an îi scădeam pe cei insolvabili. 
 D-na contabil:Operatorul de rol trebuia să facă asta. 
 Dl.Stancana:Sunt debitori de nu ştiu câţi ani ,că la ora actuală avem 6 miliarde. 
Sunt unii care nu vor să plătească.Fata asta a făcut adrese de înştiinţare,mai trebuie 
cineva care să se ocupe de încasarea banilor.Cine se ocupă? 
 Dl.Popa:Tot primăria. 
 Dl.Stancana:Nu trebuie să vorbim la general că nu avem specialişti,dar avem 
oameni care se pot ocupa de titluri executorii până la poprire. 
 Legat de parcuri ,cineva a propus să facem o comisie.Propun să fie şi 1-2 
consilieri locali să facă parte din inventarierea bunurilor. 
 D-na secretar:Se poate numai prin hotărâre de consiliu.Prin dispoziţia 
primarului nu se poate. 
 Dl.Săndulescu:Din punctul meu de vedere,zic să nu ne mai implicaţi pe noi 
consilierii locali.Pe noi ne depăşesc aceste probleme. 
 Dl.primar:La verificarea documentelor o să înştiinţăm şi auditul.Există trei 
persoane în această echipă. 
 Dl.Niţi:Cei un miliard pentru terenul de fotbal sunt?Nu putem plăti un avans 
să nu se închidă contul? 
 Dl.primar:O să cer eşalonarea pe cât ziceţi. 
 Dl.Tudosiea:Dacă e eşalonare,mai figurăm ca datornici? 
 Dl.primar:Am fost la AFM şi am discutat cu preşedintele.Am pus problema 
asta şi ne-au spus că dacă plătim eşalonat,nu mai figurăm ca datornici. 
 Dl.Niţi:La organigramă am o obiecţie.Dl.consilier ,ce activitate mai 
desfăşoară? Nu-l ajută nici pe dl.Stancana.Câţi se ocupă de ajutoare? 
 Dl.Stancana:Unul cu mapa,unul cu sapa. 
 Dl.primar:E o responsabilitate foarte mare.Sunt multe documente de făcut. 
 Dl.Niţi:Aş întreba pe d-na contabil cât plăteşte Vasile lunar? 
 D-na contabil:160 de lei. 
 Dl.Niţi:Evaluarea cam la cât se ridică să vedem dacă ne recuperăm banii. 
 Dl.Tudosiea:La brutărie cât plăteşte? 
 D-na contabil:88 de euro. 
 Dl.Tudosiea:Nu s-au băgat investiţii de recuperat? 
 D-na contabil:Este achitat la zi şi la magazie. 
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 Dl.Tudosiea:Când vine evaluatorul să vă ocupaţi şi de celelate bunuri,primăria 
veche,magazia ,dispensarul veterinar… 
 Dl.Niţi:Dl.consilier a plătit chiria? 
 D-na contabil:Da,e un pic în urmă. 
 Dl.Niţi:Dl.Popescu să vină cu raport de activitate ce a făcut zilnic,dacă se 
compensează valoarea lucrărilor cu suma virată de primărie.Eu nu-i văd activitatea. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea organigramei,ştatului de funcţii şi 
a numărului de personal-11 voturi pentru.            

2.Proiect de hotărâre cu privire la  adoptarea bugetului local pentru anul 2015-
11 voturi pentru.                               

3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea închierierii magaziei de lemn din 
satul Cepeşti-11 voturi pentru.                 

4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea închirierii Brutăriei din satul 
Cungrea-11 voturi pentru.    

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                  Preşedinte,                         Secretar, 

        Marian VIZONIE          Gabriela ANDRONIE              

 

 
  
 
  
 

 


